
M Ě S T O  V E L K É  H A M R Y 
ZÁPIS 

 
z 10. zasedání Zastupitelstva města Velké Hamry (dále jen ZM), které se konalo dne  
16. ledna 2020 od 17.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu ve Velkých Hamrech. 
Přítomno 13 členů ZM 
Omluveni: Jan Šefr, Petr Štrojsa 
Zasedání ZM je usnášeníschopné. 
Přítomno 5 občanů města 
 
Pořad jednání: 

1. Zahájení  
 

Zasedání zahájil starosta Ing. Jaroslav Najman, který přivítal přítomné a seznámil je s programem 
jednání. 
 

1. Zahájení, schválení programu jednání 
2. Stanovení pravidel přidělování dotací spolkům 

 3.   Závěr   
 
Návrh na doplnění programu nebyl podán. 
 
Pan starosta navrhl, aby rozprava a hlasování probíhalo ke každému bodu zvlášť. 
 
Usnesení (A1/10/20): 
Zastupitelstvo města schválilo program jednání. Rozprava a hlasování budou probíhat ke 
každému bodu zvlášť. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi: Ilona Sedláčková, David Lejsek 
Zapisovatelkou byla navržena:  Ing. Martina Vacková 
 
Usnesení (A2/10/20): 
Zastupitelstvo města určilo ověřovateli zápisu paní Ilonu Sedláčkovou a pana Davida Lejska a 
zapisovatelkou určilo paní Martinu Vackovou. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
 

2. Stanovení pravidel přidělování dotací spolkům 
 

S hlavním bodem jednání seznámil zastupitele pan starosta. 

a) 
Uvedl, že Kontrolní výbor provedl kontrolu spolků a jejich požadavků a navrhl rozdělovat 
příspěvky spolkům na základě kalkulační tabulky, která byla zastupitelům zaslána. 
Dále uvedl, že před rozdělením finančních prostředků, je nejprve nutné stanovit celkovou částku, 
kterou město chce na všechny spolky alokovat. 
V roce 2019 byla celková částka neinvestičních výpomocí pro spolky ve výši 802.460,- Kč. Z toho 
712.000,- Kč byly dotace pro TJ Velké Hamry, TJ Sokol VH I a TJ Sokol VH II. V rámci těchto 
dotací bylo přispěno i na soustředění Hamrovkých dětí ve výši 1000,- Kč/jedno dítě. A dále byly 
poskytnuty finanční dary ostatním spolkům a dobrovolným organizacím, které u nás působí. 
Celková výše finančních darů pro 15 organizací byla 90.460,- Kč. 



Pan starosta navrhl alokovat na spolky pro rok 2020 částku ve výši 900.000,- Kč. Jiný návrh podán 
nebyl. 
 
Usnesení (A3/10/20): 
Zastupitelstvo města schválilo celkovou částku ve výši 900.000,00 Kč, která bude použita na 
finanční podporu spolkům působícím ve Velkých Hamrech, případně spolkům v jiných 
obcích, kam dochází pravidelně děti s trvalým pobytem ve Velkých Hamrech a to na tyto děti. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 

 

b) 
Dále pan starosta uvedl, že se musí zastupitelé rozhodnout, zda bude prováděno rozdělení 
finančních prostředků jako doposud, kdy výše podpory byla stanovena na základě žádosti a 
subjektivním posouzení zastupitelstva případně rady u nižších částek a nebo zda bude využita 
navržená tabulka a stanovena jednotlivá kritéria a jejich váhy, podle kterých se finanční prostředky 
rozdělí. 
 
Pan Patrman uvedl, že by rozdělování ponechal jako doposud, podle tabulky to nebude spravedlivé. 
Pan Lejsek se dotázal, zda rozdělování prostředků probíhalo na základě počtu členů. K tomu pan 
starosta uvedl, že to nebylo prioritou, rozhodovalo se dle požadavků spolků a dle subjektivního 
posouzení radou či zastupitelstvem na základě přínosu spolku pro město. 
Paní Žajdlíková především požaduje, aby se spolky posuzovaly a finanční prostředky přidělovaly 
spravedlivě. 
Paní Vacková seznámila zastupitele s loňskými příspěvky tj. komu a kolik finančních prostředků se 
přidělilo. 
Pan Pala uvedl, že Sokol vůbec nepodporuje svoje organizace a činnost ČOS. Na centrále v Praze se 
vůbec nezajímají o financování místních Sokolů. Jediné na čem jim záleží, jsou vybrané členské 
příspěvky. 
Pan Černý doporučuje Sokolu, aby podal žádost o dotaci na kraj, který finanačně podporuje činnost 
mládeže. 
 
Pan starosta na závěr diskuze navrhl z důvodu nutnosti zajistit činnost spolků v roce 2020 rozdělit 
finanční prostředky stejným postupem, jako v roce 2019 a během roku případně dopracovat tabulku 
pro rok 2021. 

 
Usnesení (A4/10/20): 
Zastupitelstvo města rozhodlo přidělit finan ční prostředky na činnost spolků v roce 2020 
stejným způsobem, jako v roce 2019. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 

 

c) 
Pan starosta dále pokračoval, že v kompetenci zastupitelstva je, přidělovat dotace nad 50 tis. 
Kč/rok. Uvedl, že budou projednány žádosti o dotaci pro TJ Velké Hamry, TJ Sokol VH I a TJ 
Sokol VH II. 
 
Žádost TJ Velké Hamry je ve výši 545.445,- Kč na činnosti a 1000,- Kč/jedno dítě z Velkých 
Hamrů na soustředění dětí. Loni TJ získalo dotaci ve výši 560 tis. + 20 tis. na letní soustředění dětí. 
Počet dospělých členů z Velkých Hamrů je 105 a počet dětí je 65. 
 
Pan Lejsek se dotázal předsedy TJ pana Černého, na co vše finanční prostředky budou používat. 
Pan Černý vysvětlil záměry TJ. Jedná se nejen o činnost, ale i o zajištění a údržbu areálu. 
Pan Pekelský doplnil, že roční rozpočet výdajů TJ je cca 3 mil. Kč. 
 



Pan starosta navrhl poskytnout dotaci ve výši, o jakou TJ Velké Hamry žádá tj. 546 tis. Kč + 1000,- 
Kč/jedno dítě z Velkých Hamrů na soustředění. 
Jiný návrh nebyl podán. 

 
Usnesení (A5/10/20): 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké Hamry 
Tělovýchovné jednotě Velké Hamry z.s., se sídlem č.p. 550 Velké Hamry, IČ 16389298 ve výši 
546.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2020 a ve výši 1.000,- Kč na jedno dítě s trvalým 
pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění dětí. Zastupitelstvo města schválilo 
smlouvu o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 

 
TJ Sokol Velké Hamry loni získal dotaci ve výši 60 tis. na činnost a 22 tis. na letní soustředění 
dětí. Počet dospělých členů z Velkých Hamrů je 24 a počet dětí je 19. Žádost za TJ Sokol VH I 
podal oddíl lyžařů ve výši 72 tis. Kč. Pan starosta navrhl poskytnout dotaci ve výši 100 tis. Kč (70 
tis. oddíl lyžařů a 30 tis. na ostatní činnost) a 1000,- Kč/jedno dítě z Velkých Hamrů na 
soustředění. 
 
Usnesení (A6/10/20): 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké Hamry 
Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry I, se sídlem č.p. 388 Velké Hamry, IČ 60252871 ve 
výši 100.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2020 a ve výši 1.000,- Kč na jedno dítě s trvalým 
pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění dětí. Zastupitelstvo města schválilo 
smlouvu o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 

 
TJ Sokol Velké Hamry II  loni získal dotaci ve výši 50.000,- Kč. Počet dospělých členů z Velkých 
Hamrů je 114 a počet dětí je 7 (skutečně chodí 15 dětí). Letos žádají o dotaci ve výši 80 tis. Kč. 
Pan starosta navrhl poskytnout dotaci ve výši dle žádosti tj. 80 tis. Kč. 
Pan Patrman navrhl, aby dotace byla ve stejné výši jako pro Sokol VH I tedy 100 tis. Kč. 
Pan Pala doplnil, že do Sokola chodí spousta dětí i dospělých, kteří nejsou členy. I nečlenům se 
umožňuje sportovní činnost v rámci Sokola. Mají volejbalové a pingpongové družstvo. Organizují 
závody. 

 
Usnesení (A7/10/20): 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké Hamry 
Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry II - Hamrska, se sídlem č.p. 276 Velké Hamry, IČ 
60252529 ve výši 100.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2020. Zastupitelstvo města 
schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 

 

d) 

Pan starosta vyzval zastupitele, aby někdo z nich, v případě, že má zájem, dopracoval návrh tabulky 
pro výpočet dotací spolkům, tak aby jej bylo možné schválit pro rok 2021. Žádný zastupitel o tento 
úkol neprojevil zájem. K tomu pan starosta uvedl, že pokud bude mít někdo zájem v budoucnu 
tabulku dopracovat, bude to vítáno. 

 

 

 
 



3. Závěr 
 
Pan D. se dotázal na vývoj situace kolem domu na Mezivodí č.p. 592. 
Pan starosta uvedl, že dům má novou majitelku. Dům byl koupen 23.12.2019 za 1 mil. Kč. Odhadní 
cena byla stanovena na 417 tis. Kč. Za tuto odhadní cenu by nemovitost bylo město ochotno 
odkoupit. Pan starosta se setkal se s pověřenou osobu majitelky p. Š. přímo u domu č.p. 592 a 
požádal ho, aby se dostavil na zasedání rady a seznámil radu se záměry s domem. Vysvětlil p. Š., že 
kolem domu vlastní veškerý pozemek  město. Na zasedání rady nicméně nepřišel. Začal 
s vyklízením domu a na pozemek města nechal postavit kontejner bez souhlasu města. Pan starosta 
tedy zavolal policii, aby situaci prošetřila. Na základě toho byl kontejner odstraněn a p. Š. přislíbil, 
že ve vyklízení nebude pokračovat, dokud se nedohodne s radními. Pan starosta dále uvedl, že p. Š. 
tvrdí, že dům zrekonstruuje na pěkné byty. Nicméně po zkušenostech s dalšími majiteli podobných 
nemovitostí se tomu dá těžko věřit.  
Podobná situace je i s polovinou panského domu. 
 
Pan Lejsek se zeptal, zda je nutné majiteli povolit přístup k domu. 
Pan starosta uvedl, že ne. Není to komunikace a ani na pozemku nevázne věcné břemeno. 
 
Paní Žajdlíková se zeptala, jak se bude rozhodovat o dotacích ostatním organizacím. 
Paní tajemnice uvedla, že další žádosti vzhledem k výši příspěvku řeší rada (pozn. Jedná se o 
kompetenci rady dle zákona o obcích). 
Pan starosta doplnil, že Hamry přispívají i spolkům, které sídlí v jiné obci, pokud tam dochází 
hamrovské děti. Tuto praxi bohužel všechny obce v okolí nemají. 

 

Pan starosta Ing. Najman na závěr zasedání poděkoval všem přítomným za účast. Další 
zasedání zastupitelstva se uskuteční pravděpodobně ve čtvrtek 26.3.2020 na MěÚ ve Velkých 
Hamrech. 

 

Jednání bylo ukončeno v 1750 hodin. 
 
 
Zapsala: Ing. Martina Vacková   

………………………….......... 
Ing. Jaroslav Najman 
         starosta 
 

 Ověřovatelé zápisu:  Ilona Sedláčková …....................................... 
 
     David Lejsek  …....................................... 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
MĚSTO VELKÉ HAMRY 

 
U S N E S E N Í 

 
z 10. zasedání Zastupitelstva města Velké Hamry konaného dne 16. 1. 2020 

 
Z a s t u p i t e l s t v o   se usneslo následovně: 
 
A1/10/20 - Zastupitelstvo města schválilo program jednání. Rozprava a hlasování budou 

probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
A2/10/20 - Zastupitelstvo města určilo ověřovateli zápisu paní Ilonu Sedláčkovou a pana Davida 

Lejska a zapisovatelkou určilo paní Martinu Vackovou. 
 
A3/10/20 - Zastupitelstvo města schválilo celkovou částku ve výši 900.000,00 Kč, která bude 

použita na finanční podporu spolkům působícím ve Velkých Hamrech, případně 
spolkům v jiných obcích, kam dochází pravidelně děti s trvalým pobytem ve Velkých 
Hamrech a to na tyto děti. 

 
A4/10/20 - Zastupitelstvo města rozhodlo přidělit finanční prostředky na činnost spolků v roce 

2020 stejným způsobem, jako v roce 2019. 
 
A5/10/20 - Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké 

Hamry Tělovýchovné jednotě Velké Hamry z.s., se sídlem č.p. 550 Velké Hamry, IČ 
16389298 ve výši 546.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2020 a ve výši 1.000,- 
Kč na jedno dítě s trvalým pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění dětí. 
Zastupitelstvo města schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 

 
A6/10/20 - Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké 

Hamry Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry I, se sídlem č.p. 388 Velké Hamry, 
IČ 60252871 ve výši 100.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2020 a ve výši 
1.000,- Kč na jedno dítě s trvalým pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění 
dětí. Zastupitelstvo města schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 

 
A7/10/20 - Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké 

Hamry Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry II - Hamrska, se sídlem č.p. 276 
Velké Hamry, IČ 60252529 ve výši 100.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2020. 
Zastupitelstvo města schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 

 
  
 
 
     MVDr. Klára Pospíšilová           Ing. Jaroslav Najman 
 místostarostka, v.r.        starosta, v.r. 


